
Komisja Ochrony Środowiska  

Rolnictwa i Infrastruktury Technicznej 

Protokół nr 10/20 

z dnia 21 grudnia 2020 r. 

 

od godz. 11:00 do godz. 12:52  

W posiedzeniu wzięło udział 6 członków. 

Obecni: 

1. Andrzej Dutkiewicz  

2. Tomasz Filipowski  

3. Hanna Iwaniuk  

4. Marcin Łabędzki  

5. Krzysztof Nowak  

6. Wojciech Rychlik  

7. Romuald Solarek  

8. Stanisław Szuster  

Punkt 1 

Otwarcie posiedzenia Komisji. 

 

Otwarcia sesji dokonał przewodniczący komisji, stwierdził kworum.   

 

Punkt 2 

Zatwierdzenie porządku posiedzenia Komisji. 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Zatwierdzenie porządku posiedzenia Komisji.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Andrzej Dutkiewicz , Tomasz Filipowski , Marcin Łabędzki , Krzysztof Nowak , Wojciech 

Rychlik , Stanisław Szuster  

NIEOBECNI (2) 

Hanna Iwaniuk , Romuald Solarek  

 



Komisja zatwierdzała porządek posiedzenia |Komisji.   

 

 

Punkt 3 

Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji. 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Andrzej Dutkiewicz , Tomasz Filipowski , Marcin Łabędzki , Krzysztof Nowak , Wojciech 

Rychlik , Stanisław Szuster  

NIEOBECNI (2) 

Hanna Iwaniuk , Romuald Solarek  

 

Komisja przyjęła protokół z ostatniego posiedzenia komisji.  

 

 

Punkt 4 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XV/94/19 w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego – FK.25/20. 

 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XV/94/19 w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego – FK.25/20.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Tomasz Filipowski , Marcin Łabędzki , Wojciech Rychlik , Stanisław Szuster  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Andrzej Dutkiewicz , Krzysztof Nowak  

NIEOBECNI (2) 

Hanna Iwaniuk , Romuald Solarek  

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały.  

 

Punkt 5 



Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XV/95/19 w sprawie uchwalenia 

budżetu na rok 2020 – FK.26/20. 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XV/95/19 w sprawie uchwalenia 

budżetu na rok 2020 – FK.26/20..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Tomasz Filipowski , Marcin Łabędzki , Krzysztof Nowak , Wojciech Rychlik , Stanisław 

Szuster  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Andrzej Dutkiewicz  

NIEOBECNI (2) 

Hanna Iwaniuk , Romuald Solarek  

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały.  

 

Punkt 6 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wydatków, które nie wygasają z 

upływem roku budżetowego 2020 - FK. 27/20. 

 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wydatków, które nie wygasają z 

upływem roku budżetowego 2020 - FK. 27/20..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Andrzej Dutkiewicz , Tomasz Filipowski , Marcin Łabędzki , Krzysztof Nowak , Wojciech 

Rychlik , Stanisław Szuster  

NIEOBECNI (2) 

Hanna Iwaniuk , Romuald Solarek  

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały.  

 

Punkt 7 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Zduńskowolskiego. 

 



 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Zduńskowolskiego. 

 

Radny Tomasz Filipowski złożył wniosek dotyczący przełożenia realizacji zadania pn; 

„Przebudowa drogi powiatowej nr 4909E na odcinku Choszczewo-Krokocice - Lichawa – 

etap III z roku 2022 na 2021.  

Wicestarosta Wojciech Rychlik poinformował, że koszt tego zadania to kwota ponad dwa 

miliony złotych.  Kwota 700 tys. zł nie zginie. Za taką kwotę tego zadania się nie zrealizuje. 

Fundusz drogowy jest specyficznie zorganizowany. Polega na tym, że tworzy się odrębny 

rachunek, środki z funduszu już są na rachunku. Powiat nie jest w stanie zabezpieczyć środków 

na realizację  tego zdania w 2021 roku. Brakuje ponad jednego miliona złotych. Skończyła się 

realizacja II etapu na terenie gminy Szadek. Przez ostanie dwa lata 19-20 nie była realizowana 

żadna inwestycja na terenie gminy Zapolice i Zduńska Wola. Do Funduszu Gruntów Rolnych 

i Leśnych samorząd może złożyć jeden wniosek. Nie można co roku składać wniosku tylko na 

terenie gminy Szadek pomijając inne gminy. W roku 2021 zostałby złożony wniosek do 

realizacji na terenie gminy Zduńska Wola. W roku 2022 zostałby złożony wniosek do tegoż 

funduszu na etap III na terenie gminy Szadek i nastąpiła by realizacja tego przedsięwzięcia. Jest 

to uczciwe w stosunku do innych gmin. Nie można też doprowadzić by dokumentacje straciły 

ważność.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Tomasz Filipowski , Marcin Łabędzki , Wojciech Rychlik  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Andrzej Dutkiewicz , Krzysztof Nowak , Stanisław Szuster  

NIEOBECNI (2) 

Hanna Iwaniuk , Romuald Solarek  

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały.  

 

Punkt 8 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2021. 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2021.  

 

Wicestarosta Wojciech Rychlik omówił projekt uchwały. 



 

Wyniki głosowania 

ZA: 2, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (2) 

Marcin Łabędzki , Wojciech Rychlik  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Andrzej Dutkiewicz , Tomasz Filipowski , Krzysztof Nowak , Stanisław Szuster  

NIEOBECNI (2) 

Hanna Iwaniuk , Romuald Solarek  

 

Przewodniczący komisji Stanisław Szuster zgłosił wniosek o dokonanie przeniesienia kwoty 

50 tys. zł z zadania Lichawa-Przyrodnica i przeznaczyć na ul. Przatowską.  

  

Głosowano w sprawie: 

przyjęcie wniosku zgłoszonego przez Stanisława Szustera do budżetu na 2021 r.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Tomasz Filipowski , Marcin Łabędzki , Krzysztof Nowak , Wojciech Rychlik , Stanisław 

Szuster  

PRZECIW (1) 

Andrzej Dutkiewicz  

NIEOBECNI (2) 

Hanna Iwaniuk , Romuald Solarek  

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały.  

 

Punkt 9 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XXIX/29/17 Rady Powiatu 

Zduńskowolskiego z dnia 19 maja 2017 r. w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za 

zajęcie pasa drogowego dróg powiatowych. 

 

Wicestarosta Wojciech Rychlik omówił projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XXIX/29/17 Rady Powiatu 

Zduńskowolskiego z dnia 19 maja 2017 r. w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za 

zajęcie pasa drogowego dróg powiatowych.  

 

Wyniki głosowania 



ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Andrzej Dutkiewicz , Tomasz Filipowski , Marcin Łabędzki , Krzysztof Nowak , Wojciech 

Rychlik , Stanisław Szuster  

NIEOBECNI (2) 

Hanna Iwaniuk , Romuald Solarek  

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały.  

 

Punkt 10 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przedłużenia na rok 2021 okresu obowiązywania 

“Planu Rozwoju Lokalnego Powiatu Zduńskowolskiego na lata 2007-2020”. 

 

Wicestarosta Wojciech Rychlik omówił projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przedłużenia na rok 2021 okresu obowiązywania 

“Planu Rozwoju Lokalnego Powiatu Zduńskowolskiego na lata 2007-2020”..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Tomasz Filipowski , Marcin Łabędzki , Krzysztof Nowak , Wojciech Rychlik , Stanisław 

Szuster  

BRAK GŁOSU (1) 

Andrzej Dutkiewicz  

NIEOBECNI (2) 

Hanna Iwaniuk , Romuald Solarek  

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały.  

 

Punkt 11 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przedłużenia na rok 2021 okresu obowiązywania 

“Strategii Rozwoju Powiatu Zduńskowolskiego na lata 2007-2020”. 

 

Wicestarosta Wojciech Rychlik omówił projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przedłużenia na rok 2021 okresu obowiązywania 



“Strategii Rozwoju Powiatu Zduńskowolskiego na lata 2007-2020”.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Tomasz Filipowski , Marcin Łabędzki , Krzysztof Nowak , Wojciech Rychlik , Stanisław 

Szuster  

BRAK GŁOSU (1) 

Andrzej Dutkiewicz  

NIEOBECNI (2) 

Hanna Iwaniuk , Romuald Solarek  

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały.  

 

Punkt 12 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XV/89/19 Rady Powiatu 

Zduńskowolskiego z dnia 20 grudnia 2019 r. w sprawie uchwalenia planu pracy Rady 

Powiatu Zduńskowolskiego na 2020 r. 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XV/89/19 Rady Powiatu 

Zduńskowolskiego z dnia 20 grudnia 2019 r. w sprawie uchwalenia planu pracy Rady 

Powiatu Zduńskowolskiego na 2020 r. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Tomasz Filipowski , Marcin Łabędzki , Krzysztof Nowak , Wojciech Rychlik , Stanisław 

Szuster  

BRAK GŁOSU (1) 

Andrzej Dutkiewicz  

NIEOBECNI (2) 

Hanna Iwaniuk , Romuald Solarek  

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały.  

 

Punkt 13 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XV/90/19 Rady Powiatu 

Zduńskowolskiego z dnia 20 grudnia 2019 r. w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji 

Rewizyjnej Rady Powiatu Zduńskowolskiego na 2020 r. 

 



 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XV/90/19 Rady Powiatu 

Zduńskowolskiego z dnia 20 grudnia 2019 r. w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji 

Rewizyjnej Rady Powiatu Zduńskowolskiego na 2020 r.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Tomasz Filipowski , Marcin Łabędzki , Krzysztof Nowak , Wojciech Rychlik , Stanisław 

Szuster  

BRAK GŁOSU (1) 

Andrzej Dutkiewicz  

NIEOBECNI (2) 

Hanna Iwaniuk , Romuald Solarek  

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały.  

 

Punkt 14 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Powiatu 

Zduńskowolskiego na 2021 r. 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Powiatu 

Zduńskowolskiego na 2021 r.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Tomasz Filipowski , Marcin Łabędzki , Krzysztof Nowak , Wojciech Rychlik , Stanisław 

Szuster  

NIEOBECNI (3) 

Andrzej Dutkiewicz , Hanna Iwaniuk , Romuald Solarek  

 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały.  

 

Punkt 15 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej 

Rady Powiatu Zduńskowolskiego na 2021 rok. 

 



 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej 

Rady Powiatu Zduńskowolskiego na 2021 rok.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Tomasz Filipowski , Marcin Łabędzki , Krzysztof Nowak , Wojciech Rychlik , Stanisław 

Szuster  

NIEOBECNI (3) 

Andrzej Dutkiewicz , Hanna Iwaniuk , Romuald Solarek  

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały.  

 

Punkt 16 

Sprawy różne. 

 

Przewodniczący komisji Stanisław Szuster zgłosił wniosek by nakazać właścicielowi ulicy 

Widawskiej w Szadku zabezpieczenie komina znajdującego się na budynku przylegającym  

do pasa drogowego. Zagraża bezpieczeństwu przechodniów.  

Radny Krzysztof Nowak nawiązał do wniosku przewodniczącego o przeznaczenie 50 tys. zł na 

drogę Przatowską. To ważna droga, która łączy miasto z najbliższą miejscowością. Zna trasę 

od Lichawy do  Przyrodnicy do granic powiatu, cały ten odcinek jest istotny. Jeżeli jednak był 

by składany wniosek to chciałby, by był robiony w pierwszej kolejności odcinek od granic 

powiatu w kierunku  Lichawy.  

 

Punkt 17 

Zakończenie posiedzenia Komisji. 

Posiedzenie zakończył przewodniczący komisji.  

 

                    Przewodniczący  

                   Stanisław Szuster  

 

 


